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A fenti beruházások összértéke meghaladta a 170 mFt-ot amely az ott
élõ lakosok életkörülményeit, lehetõségeit nagymértékben javította. Ter-
mészetesen tudom, hogy ezek az útépítések nem oldották meg a bezinai
(út, járda) kákai (ivóvíz), csipkársori (út, járda, villany) lakosok problé-
máit, így a következõ ciklusban ezeken kell dolgozni.

A nagyberuházásokon felül a körzetemben korszerûsítettük a közvilá-
gítást, javítottuk a földutakat Kákán, Bezinán, Csipkársoron.

2002-2004. novemberéig a Mezõgazdasági és Környezetvédelmi Bi-
zottság elnökeként résztvettem a gyomaendrõdi Regionális Hulladékle-
rakó beruházásának illetve a szarvasi átrakó megépítésének megvalósítá-
sában. 2004. novemberétõl a Gazdasági és Közbeszerzési Bizottság elnö-
ki tisztségét töltöttem be. Ebben az idõszakban a legnagyobb beruházá-
sok közbeszerzési pályázatait bíráltuk el (Mûvelõdési Központ, piac,
AVOP, SAPARD utak).  2005. májusában a testület egyhangú szavazata-
ival alpolgármesterré választottak. Ezt a tisztségemet a mai napig betöl-
töm és a nagy beruházásokat felügyelem. Itt szeretném megköszönni
Závoda Ferenc képviselõ-társamnak azt az áldozatos munkát, támoga-
tást, kezdeményezést amit a körzetem javára végzett.

Bízom benne, hogy elégedettek munkámmal, ezért kérem Önöket, hogy
szavazataikkal támogassanak a helyhatósági választáson, hogy Önökkel
együttmûködve folytathassam a megkezdett munkát, együtt építsük, szé-
pítsük választókerületünket.

Bizalmukat elõre is köszönöm!
Jöjjenek el, ne maradjanak otthon, nyilvánítsanak véleményt, szavaz-

zanak a jobb oldalra, a megyei listán támogassák jelöltjeinket, köztük
Závoda Ferencet. Szavazzanak a megszorítások ellen.

Tisztelettel: Besenczy Zoltán
30/9257-609

Tisztelt Hölgyeim, Uraim, kedves választópolgárok!
Kedves lakosok, Önök 2005. február 27-én, az idõközi választáson sza-

vazataikkal megtiszteltek, és megválasztottak képviselõjükké, így azóta
szolgálom Szarvas Város Önkormányzatát és képviselem az Önök érde-
keit is a képviselõtestületben. Tudom, hogy ez a küldetés, szolgálat nem

könnyû feladat – ehhez sok idõ, rengeteg
munka, megfelelõ anyagi háttér szükséges,
de vallom, hogy kitartó munkával, össze-
fogással, kellõ alázattal ez sikerül. Ez egy
olyan szolgálat, amely választóink belénk
helyezett bizalmára épül. Ezzel az indítta-
tással, elképzeléssel kezdtem el a képvi-
selõi tevékenységemet. Az elmúlt 20 hó-
napban megpróbáltam az Önök rendelke-
zésére állni, és tisztességes, becsületes em-
berként szolgálni Önöket.

Mindenek elõtt szeretném elmondani
kedves mindnyájuknak, hogy ahogy 20

hónappal ezelõtt, úgy most sem ígérek, sem – ilyen, sem – olyan nagy
dolgokat – nincsenek hangzatos ígéreteim, un. választási fogásaim – én
maradok azon ésszerû lehetõségek megvalósítása mellett, amelyeket reá-
lisnak és megoldhatónak tartok az elkövetkezendõ idõben.

Mindenek elõtt szeretném elmondani kedves mindnyájuknak, hogy
ahogy 20 hónappal ezelõtt, úgy most sem ígérek, sem – ilyen, sem – olyan
nagy dolgokat – nincsenek hangzatos ígéreteim, un. választási fogásaim
– én maradok azon ésszerû lehetõségek megvalósítása mellett, amelyeket
reálisnak és megoldhatónak tartok az elkövetkezendõ idõben.

Az eddig eltelt idõszak krónikája:
2005 januárjában megszerveztünk a szarvasi Polgárõrségen belül egy

úgynevezett külterületi csoportot. A külterületi Polgárõrség aktívan tevé-
kenykedik. Folyamatosan biztosítja a rendezvényeket, rendszeresen foly-
tat külterületi járõrözést a rendõrség maximális támogatásával. Fontos
feladatunknak tartjuk a külterületeken egyedül élõ idõs emberek rendsze-
res látogatását, segítését. Kiemelt figyelmet fordítunk azon ingatlanok
õrzésére, melyek lakói távol vannak. 2005 áprilisában az Evangélikus
Ótemplomi Egyházközség segítségével, támogatásával létrejött egy „Kö-
zösségi Ház”. A településen élõ lakosság használatra megkapta az egyhá-
zi ingatlan egy részét. A Goldex Security támogatásával megvalósult az
internet hozzáférhetõség a gyerekek nagy örömére.

A Középhalmi Misszióval gyümölcsözõ kapcsolat alakult ki. Lelké-
szeink rendszeres istentiszteletet tartanak egyházi ünnepnapokon.

Idõs lakosok születésnap2005. december 9-én nagyszabású bensõséges
mikulásnapi ünnepséget rendeztünk

„Karácsonyi játszóházi ünnepséget” rendeztünk 2005. december 22-én
a gyermekek járól megemlékeztünk ünnepségek keretében. Emléklapo-
kat, virágcsokrokat adtunk át, pezsgõvel köszöntöttük õket

A kerékpárút garanciális kijavítása is megtörtént még a 2005. évben.
A gyomai Közútkezelõ KHT. útjaink felújításában vállalt nagy szere-

pet. Rendbe hozta a Kondoros Völgyi Csatorna átvágásánál megsüllyedt
443 számú utat, kijavította a nagyobb kátyúkat, valamint szikkasztó árkot

létesített a kerékpárút és a 443 számú út között.
Megtörtént a berényi út ideiglenes javítása is, mely az idõjárás meg-

próbáltatásai miatt ismét javításra szorul.
A KOMÉP KFT. kijavította a középhalmi és a rózsási úton a nagyobb

kátyúkat, gödröket, rendbe hozta a település földútjait. Segítettek a bel-
vízproblémák, csõtörések, lakásállag - problémák megoldásaiban, a hó
eltakarításában. Rendszeresen kaszálják a kerékpárút melletti részt,
gallyazzák a fákat. Havi egy alkalommal zsákos szemétszállítás is törté-
nik2006. év elsõ nagyszabású rendezvénye volt a Hagyományõrzõ disz-
nótoros „ZABIJAÈKA” 2006. március 18-án.

A „Baptista Szeretetszolgálat Alapítvány” és a „Szarvas Csabacsüd
Szociális és gyermekjóléti Intézmény” élelmiszer adományait osztottuk
ki körzetünkben. Körzetünket is komoly belvízkár érte, közel húsz család
szenvedett kisebb-nagyobb kárt. Az esõs, belvizes idõszakban a szarvasi
Tûzoltóság is segítségünkre volt, napokig szivattyúzták a vizet.

A gyomai Közútkezelõ KHT. újabb kétszáz folyóméter vízelvezetõ árok
kitisztítását végezte el. 2006. május 28-án ismét megrendeztük a „Közép-
halmi Gyermeknapot”, melyen közel négyszáz gyermeket láttunk vendé-
gül.  Már folyamatban van a középhalmi kerékpárút elsõ szakaszán a köz-
világítás kiépítése. A beruházás anyagi fedezetét a korábbi beruházások
megtakarításai teremtették meg, így a Belügyminisztérium önerõ–pályá-
zatán megmaradt pénzt- 2 millió215 ezer forint - sikerült átcsoportosíta-
ni, az ezen felül hiányzó összeget az önkormányzat biztosította - 1 millió
476 ezer forint - valamint a vállalkozói szféra is partner volt oly módon,
hogy a Pulyka Profit kft. és a Rózsási Kft. egyaránt 250. 000 ezer forintot
adott erre a célra. Az itt lakók pedig rengeteg munkát végeztek el ingyen,
így a hamarosan elkészülõ kerékpárút-világítás komoly összefogás ered-
ménye lesz.

Megtörtént 0282-es számú út aszfaltos felújítása is pályázati pénzbõl.
Folyamatosan intézem a lakossági panaszokat, kérelmeket, bejelenté-

seket – mint méltányossági nyugdíjemelési kérelem, szociális és rendkí-
vüli segélyek, rózsási ivóvíz problémák, csõtörések, E-ON lakossági pa-
naszok (áramszünetek, távvezeték zárlatok, közvilágítás stb.) -. Ez gya-
korlatban azt jelenti, hogy segítek a kérvények megírásában, kitöltésé-
ben, azokat eljuttatom az illetékes szervekhez. Figyelemmel kísérem a
beadványok sorsát.

Az elkövetkezendõ 4 év elképzelései röviden:
– Tovább bõvíteni az ivóvíz-hálózatot
– A Középhalmi- és Rózsási szõlõk szilárd útburkolatának kiépí-

tése pályázati támogatással
– Végleges internet- és kábelTV kiépítés
– Igény szerint buszvárótermek létesítése
– A település egyes részeit fenyegetõ belvízproblémák további

sürgõs megoldása – árkok, átereszek tisztítása, karbantartása,
vízelvezetõ árkok létesítése

– Buszközlekedés lakossági igények szerinti sûrítése
– A Rózsási Majorban élõ lakosság vezetékes ivóvíz-ellátásának

végleges megoldása
– A meglévõ utak (bekötõutak, dûlõutak, és a termõföldeket meg-

közelítõ földutak) javítása
– A kerékpárút teljes hosszának kivilágítása
– Szeretném, ha körzetünk is mielõbb frekventált hely lenne –

tanyanapok, lovastalálkozók, gyermeknapi ünnepségek és egyéb
kulturális rendezvények megszervezése révén.

– Az elkövetkezendõ idõben is folyamatosan intézem, és figyelemmel
kísérem a lakossági panaszokat (kérelmeket, bejelentéseket, segítem a
hivatali ügyek végzését)

Úgy érzem, hogy ezek valós igények, amelyek a 21. században, egy
EU tagállamban jogosan megilletik az itt élõ lakosságot is.

Fontosnak tartom, hogy a megválasztott képviselõ folyamatos, rend-
szeres kapcsolatot tartson a választókörzetében élõ lakosokkal, hiszen csak
így lehet hatékonyan segíteni a napi gondokban. Az én lakásom ajtaja
mindig nyitva áll, bármikor kereshetnek, szívesen állok rendelkezésükre,
segítségükre.

Tisztelettel kérem Önöket, amennyiben egyetértenek programommal,
elképzeléseimmel, és személyem továbbra is megfelel az Önök azon el-
várásainak, hogy képviselhessem választókörzetünket Szarvas Város
Önkormányzatában, 2006. október 1-jén, vasárnap szavazataikkal engem,

Dernovics Lászlót szíveskedjenek támogatni.

A megyei listán szavazzon a FIDESZ-re!
Tisztelt Választópolgár!

Az október 1-i helyhatósági választások során nem csak arról döntünk, hogy
ki legyen a polgármester és a képviselõk, hanem arról is, hogy kik képvisel-
jenek bennünket a megyei önkormányzatban. Kérjük, szavazzon a FIDESZ
megyei listájára, hiszen azt Domokos László – a mi országgyûlési képvise-
lõnk – vezeti és Závoda Ferenc jelenleg szarvasi önkormányzati képviselõ
is bejutó helyen van a listán. Kérjük, szavazzon a 12. számú FIDESZ listá-
ra, hogy megfelelõ képviselete legyen Szarvasnak a megyei önkormányzatban is.


